
 
 

 
 

Notulen 17-09-2020 

 

Aanwezig: Wendy, Ina en Henriette 

 

1. Opening 

2. Agenda 

3. Notulen. Heel moeilijk te openen, volgende keer graag in Word-document aanleveren is 

beter. 

4. Mededelingen 

2 Ouders van AVES gereageerd op vacature. Vanuit Eduvier LH, adviseur omdat ouder niet 

lukte (voor 1 jaar). Vanuit Rheoboth zoeken ze nog. Behoefte aan informatie wat taak 

inhoudt. Dit is ook bij AVES gedaan. Dit is ondertussen verstuurd. 

Bij 2 kandidaten gesprek nodig, als ze allebei willen dan moeten alle MR van de scholen van 

AVES stemmen. Gesprek begin november in voorhuis met 2 personen.  

5. Jaarkalender 

Financiële achtergrond persoon missen we. Kunnen we iemand inschakelen die met ons 

meekijkt? Is dat OK wat betreft privacy? Ina denkt wel, eventueel navragen aan MR raad 

algemeen. Ina denkt dat het niet nodig is voor de begroting. Ze kan de begroting aan ons 

uitleggen. Jaarverslag is wel belangrijk om meer inzicht in te krijgen. Misschien iemand van 

onderwijsbureau.  

6. Jaarverslag 

Qua financiën: we hebben kleine reserve. We zitten aan de goede kant.  

7. Jaarplan 

Bij sommige geen acties (of doelen) > alle doelen uit ondersteuningsplan is hierin verwerkt. 

Dus per vier jaar een keer door de molen laten komen. 

Actiepunt pleegzorg vanuit jaarplan 19/20. En school voor Kentalis gezocht 

mediumarrangement.  

8. Langdurig traject met inspectie. Drie jaar geleden geweest met name op governence 

ingestoken. Ze komen eind september en gaan in gesprek met Kristiaan en Ina.  

9. Afsluiting. Volgende vergadering: Van tevoren speerpunt bepalen om over door te praten. 

Ben je er niet dan van tevoren inhoudelijk kunnen reageren. 

 

Volgende vergadering: 26 november 20.00 uur (met Kristiaan aanwezig). 

 

Actie: 

Link van Kristiaan bespreken. Wendy stuurt door. 


